
1 

 

ROMÂNIA 

JUDEŢUL VASLUI 

PRIMĂRIA COMUNEI  STĂNILEŞTI 

737485 – Stănileşti, Judeţul Vaslui                                                                          

   Tel. 0235 – 483.016 / 0235- 483.019; Fax.  0235 – 483.122 

e-mail : contact@primariastanilesti.ro 

web: www.primariastanilesti.ro  

Nr.    121/08.01.2021 

 

PROCES-VERBAL 

 

 Încheiat în data de 08.01.2021, ora 09.00, la sediul Primariei comunei Stănileşti, judetul 

Vaslui, în cadrul şedinţei extraordinare a Consiliului Local al comunei Stanilesti,  convocată în 

baza dispoziţiei Nr. 1/06.01.2021 a primarului comunei Stănileşti.  

 Din totalul de 15 consilieri locali, 15 sunt prezenţi.  

 Secretarul general al comunei Stănileşti, doamna Burcioagă Mihaela, pune la dispoziţia 

domnilor consilieri locali procesul verbal al şedinţei ordinare a Consiliului Local, din data de 

24.12.2020. Cu 15 voturi „pentru”, nici un vot „împotriva” şi nici o „abţinere”, procesul verbal al 

şedinţei este aprobat. Domnul consilier Chirițoiu Viorel adaugă o mențiune pentru a fi consemnată, 

referitoare la discuția purtată în cadrul ședinței din data de 24.12.2020: s-a menționat în procesul 

verbal anul 2004 ca fiind anul cumpărării autoutilitarei, însă anul 2004 este anul fabricației 

autoutilitarei achiziționate.  

 Domnul viceprimar Tofan Costică, dă citire proiectelor de hotărâre înscrise pe ordinea de 

zi a şedinţei: 

1. Proiect de hotărâre privind aprobarea acoperirii definitive din excedentul bugetului 

anului 2019 al Comunei Stanilesti a deficitului sectiunii de funcționare și / sau dezvoltare pe 

anul 2020.  

 2. Proiect de hotărâre privind aprobarea  utilizarii excedentului bugetului local al 

anului 2020 pentru  sectiunea de functionare si /sau dezvoltare a bugetului local de venituri 

si cheltueli   din anul 2021.  

 3. Proiect de hotarare privind aprobarea indicatorilor tehnico – economici pentru  

proiectul POIM -Cresterea gradului de participare a elevilor din comuna Stănilești, județul 

Vaslui, la procesul de învățare online în contextual crizei pandemice create de coronavirusul                    

SARS-CoV-2, prin achiziționarea de echipamente I.T.  

 4. Proiect de hotărâre privind aprobarea indicatorilor tehnico – economici pentru 

proiectul “Consolidarea capacității Școlii Gimnaziale Nr. 1 Stănilești, județul Vaslui, de a 

gestiona situația pandemiei generate de coronavirusul SARS-CoV-2, prin achizițonarea de 

echipamente medicale.” 

 Domnul primar Tofan Găbișor propune suplimentarea ordinii de zi a ședinței cu un proiect 

de hotărâre:  

1. Proiect de hotărâre privind alegerea președintelui de ședință al Consiliului Local al comunei 

Stănilești, județul Vaslui, pentru lunile ianuarie, februarie și martie 2021.  
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 Cu 15 voturi „pentru”, nici un vot „împotriva” şi nici o „abţinere”, suplimentarea ordinii 

de zi este aprobată.  

 Se trece la discuții: 

1. Dl. viceprimar Tofan Costică: Vă rog să faceți propuneri.  

2. Dl. consilier local Dobă Ciprian: Propun pe domnul consilier Antohi Ionel.  

3. Dl. viceprimar Tofan Costică: Alte propuneri dacă mai sunt, dacă nu, trecem la vot.  

Întrucât nu mai există ale propuneri, se trece la vot. Cu 15 voturi „pentru”, nici un vot „împotriva” 

şi nici o „abţinere”, domnul consilier local Antohi Ionel este ales președinte de ședință al 

Consiliului Local al comunei Stănilești, județul Vaslui, pentru lunile ianuarie, februarie și martie 

2021.  

 Se trece la discutarea primului proiect de hotărâre înscris pe ordinea de zi a ședinței.  

1. Proiect de hotărâre privind aprobarea acoperirii definitive din excedentul bugetului anului 

2019 al Comunei Stanilesti a deficitului sectiunii de funcționare și / sau dezvoltare pe anul 

2020.  

 Domnul primar Tofan Găbișor dă citire raportului de aprobare la proiectul de hotărâre. Se 

trece la discuții: 

1. Dna. Referent contabil Gugiuman Luminița: În proiectul de hotărâre sunt trecute cheltuielile 

efectuate în anul 2020, la sursa A, cheltuieli pentru dezvoltare - investiții și la sursa E – la secțiunea 

de funcționare. În anul 2020, pentru sursa A au fost cheltuiți 428.743,04  lei, iar banii au fost luați 

din execedentul anului 2019, excedentul a fost de aproximativ 23 miloane lei. La sfârșitul anului, 

conform normelor, la închiderea exercițiului bugetar, banii se duc înapoi în excedent, iar ce 

rămâne, se adaugă în 2021. La sursa E, de 23.660.60 lei s-a cheltuit pentru alimentarea cu apă în 

special, la cheltuieli de funcționare. Deci acesta este procedeul prin care se închid conturile. 

2. Dl. primar Tofan Găbișor: Deci sunt două cifre, una la sursa A, una la sursa E. Cam asta este. 

Întrebări dacă sunt.  

 Întrucât nu mai există discuții, se trece la vot. Cu 15 voturi „pentru”, nici un vot „împotriva” 

şi nici o „abţinere”, proiectul de hotărâre privind aprobarea acoperirii definitive din excedentul 

bugetului anului 2019 al Comunei Stanilesti a deficitului sectiunii de funcționare și / sau 

dezvoltare pe anul 2020, este aprobat.  

 Se trece la discutarea următorului punct înscris pe ordinea de zi a ședinței:  

2. Proiect de hotărâre privind aprobarea  utilizarii excedentului bugetului local al anului 2020 

pentru  sectiunea de functionare si /sau dezvoltare a bugetului local de venituri si cheltueli   

din anul 2021.  

 Se trece la dicuții:  

1. Dl. Primar Tofan Găbișor: Și acest punct ține tot de excedent.  

2. Dna. Referent contabil Gugiuman Luminița: Banii din 2020, plus banii rămași necheltuiți, 

trec în excedent, la secțiunea de dezvoltare, pentru anul 2021, sau pentru acoperire goluri de casă 

la secțiunea de funcționare.  
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3. Dl. primar Tofan Găbișor: Vă citesc proiectul de hotărâre. Sume sunt: 3.880.197.55 lei, de la 

sursa A  pentru sectiunea de dezvoltare și 13.251,82 lei, de la sursa E pentru sectiunea de 

funcționare a bugetului local al comunei Stănilești.  

4. Dna. Referent contabil Gugiuman Luminița: Deci anul viitor pentru investiții avem 

disponibili 38 milioane lei. La apă au mai rămas 13.000 lei, ne bazăm pe încasări curente.  

5. Dl. primar Tofan Găbișor: Sumele sunt făcute pentru închidere. Întrebări?  

Întrucât nu mai există discuții, se trece la vot. Cu 15 voturi „pentru”, nici un vot „împotriva” 

şi nici o „abţinere”, proiectul de hotărâre privind aprobarea  utilizarii excedentului bugetului 

local al anului 2020 pentru  sectiunea de functionare si /sau dezvoltare a bugetului local de 

venituri si cheltueli   din anul 2021, este aprobat.  

Se trece la discutarea următorului punct înscris pe ordinea de zi a ședinței:  

3. Proiect de hotarare privind aprobarea indicatorilor tehnico – economici pentru proiectul 

POIM -Cresterea gradului de participare a elevilor din comuna Stănilești, județul Vaslui, la 

procesul de învățare online în contextual crizei pandemice create de coronavirusul                    

SARS-CoV-2, prin achiziționarea de echipamente I.T.  

 Domnul primar Tofan Găbișor Se trece la discuții:  

1. Dl. primar Tofan Găbișor: Acest proiect putea fi demarat atât de școală, cât și de primărie, din 

luna august 2020. Școala nu are bani de cofinanțare pentru cheltuielile neeligibile. Ce se 

achiziționează: 173 tablete, 33 laptopuri, 14 camere web, 14 ecrane proiecție, routere. Cheltuielile 

neeligibile sunt în valoare de 35.199 lei, sunt cheltuieli cu organizarea achiziției, consultanța, 

auditul financiar al proiectului. Valoarea cheltuielilor eligibile este de 599.171,86 lei. Contribuția 

de la bugetul local este de 5,94 % din valoarea proiectului.  

2. Dl. consilier local Chirițoiu Andrei-Florin: Echipamentele care s-au achiziționat până acum 

sunt funcționale?  

3. Dl. primar Tofan Găbișor:  Au fost achiziționate și TV-urile. Acum se lucrează să se monteze. 

Laptopurile și echipamentele sunt eligibile prin proiect, T.V.-urile nu.  

4. Dl. consilier local Chirițoiu Andrei-Florin: Trebuie urgentată montarea echipamentelor, dacă 

se dă drumul la școli, sunt inutile.  

5. Dl. primar Tofan Găbișor: Dacă proiectul era inițiat din august-septembrie, deja ar 

funcționale. Ce s-a achiziționat se montează și vor fi funcționale. Cele achiziționate au fost mai 

mult pentru cadrele didactice. Profesorii pot vor putea ține orele din clasă.  

6. Dl. cosnilier local Bejan Vasilache: Trebuie să se constituie comisiile de inventariere, pentru 

o evidență specială pentru echipamente. Când se predau, să se facă un proces verbal, să se de 

număr de ordine. Acum câțiva ani am fost și eu într-o comisie de inventariere și nu se găseau 

obiectele din inventar. Trebuie făcute predări, sunt valori, avem responsabilitate.  

7. Dl. primar Tofan Găbișor: S-a făcut predarea pe bază de proces-verbal. Sunt echipamente 

pentru uz didactic, cu durată de viață destul de lungă.  

8. Dl. consilier local Antohi Ionel: Echipamentele din invenatrul vechi, pot fi scoase din inventar, 

să nu mai ocupe loc. Le mai au în gestiune? Dacă nu mai sunt bune, trebuie casate.  
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9. Dl. primar Tofan Găbișor: Școala are gestiune separată. Noi ne intersectăm cu școala doar la 

dotările care depășesc bugetele lor, la clădirile școlii, la curte. Nu gestionăm noi școala. Există 

Consiliul de Administrație al școlii, unde noi avem membri din cadrul Consiliului Local. Au 

intervenit modificări de când a apărut Legea 1/2011 a învățământului. Noi am predat bunurile. Se 

pot face anumite verificări de către reprezentanții Consiliului Local în Consiliul de Administrație 

al școlii. Pot solicita documente, întrebări.  

 Întrucât nu mai există ale propuneri, se trece la vot. Cu 15 voturi „pentru”, nici un vot 

„împotriva” şi nici o „abţinere”, proiectul de hotărâre privind aprobarea indicatorilor tehnico – 

economici pentru proiectul POIM -Cresterea gradului de participare a elevilor din comuna 

Stănilești, județul Vaslui, la procesul de învățare online în contextual crizei pandemice create 

de coronavirusul  SARS-CoV-2, prin achiziționarea de echipamente I.T. , este aprobat.  

 Se trece la discutarea următorului proiect de hotărâre.  

4. Proiect de hotărâre privind aprobarea indicatorilor tehnico – economici pentru proiectul 

“Consolidarea capacității Școlii Gimnaziale Nr. 1 Stănilești, județul Vaslui, de a gestiona 

situația pandemiei generate de coronavirusul SARS-CoV-2, prin achizițonarea de 

echipamente medicale.” 

 Se trece la discuții:  

1. Dl. primar Tofan Găbișor: Este proiectul pentru echipamente medicale, de protecție: măști, 

viziere, combinezone, mănuși, dezinfectant, săpun, dispensere. Valoarea totală a proiectului este 

537.387,96 lei, din care eligibil: 527.387,96 lei și cheltuieli neeligibile aproximativ 10.00 lei, adică 

1,8% din valoarea proiectului. Întrebări? 

 Întrucât nu mai există ale propuneri, se trece la vot. Cu 15 voturi „pentru”, nici un vot 

„împotriva” şi nici o „abţinere”, proiectul de hotărâre privind aprobarea indicatorilor tehnico – 

economici pentru proiectul “Consolidarea capacității Școlii Gimnaziale Nr. 1 Stănilești, 

județul Vaslui, de a gestiona situația pandemiei generate de coronavirusul SARS-CoV-2, 

prin achizițonarea de echipamente medicale”, este aprobat.  

Discuții:  

1. Dl. primar Tofan Găbișor: Unde nu a făcut școala proiect, a făcut comuna. Nu suntem singurii 

din țară care au făcut acest proiect. Iar cofinanțarea e mică, de doar 10.000 lei.  

Se trece la dicuții: 

1. Dl. consilier local Antohi Ionel: Când expiră garanția la lucrarea de la trotuare? Sau dacă 

nu a expirat deja. Sunt unele zone care necesită remediere.  

2. Dl. primar Tofan Găbișor: Am luat legătura cu firma care a executat lucrarea. Dacă se 

demarează lucrările la trotuare, vedem și cum putem repara.  

3. Dl. consilier local Bejan Vasilache: De continuat cu trotuarele de la sfânt.  

4. Dl. primar Tofan Găbișor: Nu este făcut proiectul pe acolo. Acum, am o adresă de la 

I.S.C. , cu o reclamație care a fost făcută pe numele a doi dintre consilierii locali din cadrul 

Consiliului Local. Acum vreau să vă întreb, ați depus sesizarea la I.S.C?  

5. Dl. consilier local Zaharia Liviu: Nu am făcut nici o sesizare.  
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6. Dl. consilier local Crețu Dorin: Dacă s-a făcut sesizare, răspundeți. Dacă s-a făcut legal, 

răspundeți și gata. Ce contează cine a făcut sesizarea.  

7. Dl. primar Tofan Găbișor: Normal că vom răspunde. Eu doar am întrebat dacă vă asumați 

sesizarea.  

Fiind finalizate discutiile cu privire la problemele inscrise pe ordinea de zi a şedinţei 

extraordinare a Consiliului Local al comunei Stanilesti, judeţul Vaslui, din data de 08.01.2021,  se 

declară şedinţa încheiată. 

 

  Drept pentru care s-a incheiat prezentul Proces-Verbal. 

 

 

PRESEDINTE DE SEDINTA,                                                                                                  

  CONSILIER LOCAL,         Secretar general al comunei Stănileşti, 

     ANTOHI IONEL                                                         BURCIOAGĂ MIHAELA   

 

 

 

 

 

 

Întocmit: Secretarul general al comunei Stănileşti, Burcioagă Mihaela  

 

 

 

  

  

 


